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      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-04-22 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset, Jokkmokk, kl. 11:00-13:40 

Ajourneringar: 11.55-13.00  

Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
ersättare:   
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Ann Enberg (S) 
                                             Roland Boman (FJK)           
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 

Henrik Blind (MP)  
                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP) 
                                             Sivert Mässing (MP) 

Birgit Meier Thunborg (M), deltar §§ 
33-42 

         Asbjörn Thunborg (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  
         Viktor Segerström (V) 

 Jéremy L´helguen (V) 
         Karin Vannar (SV) 
         Lars-Ivan Tuolja (SV) 
 

  
 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 

Axel Landström, ekonomichef, § 33 
 

 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast tisdagen 30 april 2024 
 
Paragrafer:  17 - 42 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Eva Näslund (S) 
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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 

 

 

__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum: 2024-04-22 

Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2024-04-30  nedtagande:  2024-05-22 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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Innehållsförteckning.  

 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 

§ 17 
Val av justerare 
 
§ 18 
Godkännande av föredragningslistan  

 
§ 19  Dnr 2024:259  
Medborgarförslag- Bussresor under sommarlov till barn som bor i byarna 
 
§ 20 Dnr 2024:427 
Medborgarförslag- Gratis buss till barn- och ungdomar under sommaren 
 
§ 21 Dnr 2024:478 
Medborgarförslag- Lokaler på Folkets Hus 
 
§ 22 Dnr 2024:477 
Medborgarförslag- Utveckla Talvatisområdet 
 
§ 23 Dnr 2024:476 
Medborgarförslag- Elsparkcyklar 
 
§ 24 Dnr 2024:456 
Medborgarförslag- Fatjas- och Järtasjöns badstränder 
 
§ 25 Dnr 2024:486 
Medborgarförslag- Fler hundlatriner på Jokkmokks gångbanor och vägar 
 
§ 26 Dnr 2024:487 
Medborgarförslag- Jokkmokksappen 
 
§ 27 Dnr 2024:462 
Medborgarförslag- Kottebana 
 
§ 28 Dnr 2024:470 
Medborgarförslag- Marknadsför Jokkmokk 
 
§ 29 Dnr 2024:460 
Medborgarförslag- Upprustning av Storknabben 
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§ 30  Dnr 2024:480 
Interpellation – Motionssvar gällande odlingslotter i Jokkmokk och 
Vuollerim 
 
§ 31  Dnr 2024:235 
Interpellation – Leasing av bilar för kommunens räkning 

 
§ 32  Dnr 2013:954  

  Förslag till förändring av riktlinjerna för resultatutjämningsreserven 
 

§ 33  Dnr 2024:261 
  Årsredovisning och bokslut för 2023 
 
  § 34   Dnr 2024:517 

Revisionsberättelsen samt prövning av frågan om ansvarsfrihet för år 
2023 

 
§ 35  Dnr 2024:306 
Förfrågan från Inlandsbanan AB om ägarnas ställningstagande gällande 
försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB 
 
§ 36  Dnr 2024:307 

  Taxan för närvärme i Vuollerim 
 

§ 37  Dnr 2009:97 
  Taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område 
 

§ 38  Dnr 2023:125  
  Redovisning av partistöd för 2023 
 

§ 39  Dnr 2024:159  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2024 

 
 § 40   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 41 
 Anmälningsärenden 
 
 § 42  Dnr 2024:518 

Uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks Hälsocentral 
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§ 17 

Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
tisdagen den 30 april 2024. 
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 § 18 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslaget tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Roland Boman (FJK) föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
- Uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks 
Hälsocentral (§ 42). 
 
Ordförande meddelar att en fråga till allmänhetens frågestund har 
inkommit och undrar om frågeställaren Annsofi Lehman är på plats för att 
ställa den.  
 
Ordförande konstaterar att frågeställaren ej är på plats och att frågan 
därmed utgår. 
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 § 19  Dnr 2024:259 

Medborgarförslag – Bussresor under sommarlov till barn som 
bor i byarna 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Victoria Harnesk. 
 
Förslagsställaren föreslår att barn från sjätteklass som bor i byarna i 
Jokkmokks kommun får 3-5 bussresor tur och retur till Jokkmokk att nyttja 
vid valfria tillfällen under varje sommarlov. Det bästa vore ett busskort som 
gäller hela lovet, det är ju ändå tio veckor långt. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Victoria Harnesk inkommen 2024-02-29. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 20  Dnr 2024:427 

Medborgarförslag- Gratis buss till barn- och ungdomar under 
sommaren 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sabina Preschel. 
 
Förslagsställaren föreslår att kommunen inför gratis bussresor för alla barn 
och ungdomar under sommaren. Detta för att det ger barn och ungdomar 
frihet och möjliggör på lika villkor för alla kommunens unga att delta i 
aktiviteter, träffa kompisar och få en meningsfull fritid. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sabina Preschel inkommen 2024-04-08. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 

 

 

 

Protokoll KF 20240422
(Signerat, SHA-256 8768D17B2760BDF32481D8E28799C2C28ED265C128E509750835A02C4C07FA56)

Sida 8 av 42



                                                                                                                            Sida 9 av 41  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-04-22 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 21  Dnr 2024:478 

  Medborgarförslag- Lokaler på Folkets Hus 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att det är tråkigt att se Folkets Hus i Jokkmokk står 
mestadels tomt. Här finns stora lokaler och möjlighet till liv och rörelse. Här 
kunde turistbyrån vara, för vi tycker att det är dumt att ha det i 
kommunhuset och här kunde turistbyrån driva ett sommarcafé. Vi tycker 
också att det finns plats för en utställning om tex Messaure. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-12. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 22  Dnr 2024:477 

  Medborgarförslag- Utveckla Talvatisområdet 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att man kan göra så mycket mer i området runt 
Talvatis. 
 
Grillplatser, bänkar och bryggor har blivit mycket slitna, vi vill att turister 
och kommuninvånare ska tycka att det känns nytt och fräscht. Vi vill att 
man känner att Jokkmokk tar hand om och månar om området. Skylta med 
snygga träskyltar för badstrand, grillplats, plantering av fisk och 
fisketävling, hyr ut trampbåtar/pedalbåtar. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-12. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 23  Dnr 2024:476 

  Medborgarförslag- Elsparkcyklar 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att Jokkmokks kommun ska köpa in 10-15 
elsparkcyklar för uthyrning. Att via en app i din telefon hyra en elscooter 
eller elcykel har blivit ett sommarnöje i hela Sverige. Aktiviteten andas 
semester och frihet. Nu vill vi att turister och invånare ska kunna göra det 
även i Jokkmokk. Vi vill att Jokkmokks ska vara ett modernt och roligt 
turistmål.  

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-12. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 24  Dnr 2024:456 

  Medborgarförslag- Fatjas- och Järtasjöns badstränder 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna vill att de gamla badstränderna vid Fatjas- och Järtasjön 
återställs till det skick de var förr i tiden. 
 
De gamla badstränderna där man badat och grillat sen många generationer 
tillbaka har helt och hållet vuxit igen och nästan försvunnit. Hit gjordes 
cykelutflykter med skolan och man tältade. Vi vill att det rensas upp, att 
man tar bort vass och gör nya grillplatser så att alla kan fortsätta njut av 
dessa fantastiska platser, nu och i framtiden. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-09. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 25  Dnr 2024:486 

Medborgarförslag- Fler hundlatriner på Jokkmokks gångbanor 
och vägar 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna vill att fler hundlatriner sätts upp runt om i Jokkmokks 
samhälle. 
 
Det är fortfarande för mycket hundbajs på Jokkmokks gångbanor och 
vägar. Vi tror att lite av det går att få bukt med om vi sätter upp fler 
hundlatriner och gratis hundbajspåsar. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-16. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 26  Dnr 2024:486 

Medborgarförslag- Jokkmokksappen 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna vill att det ska finnas en Jokkmokksapp där man samlar 
allt för semesterfirare: Restauranger, affärer, event, muséer, utflyktsmål, 
grillplatser, badplatser, fiskevatten och andra vackra och intressanta 
platser och vägbeskrivning till dessa. 
 
Vi vill att besökare och invånare lätt ska se vad som finns att göra i 
Jokkmokks kommun och vad som är värt att besöka. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-16. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 27  Dnr 2024:462 

Medborgarförslag- Kottebana 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att Jokkmokks barn behöver en kottebana. 
 
En kottebana är en skogsinspirerad spännande äventyrsbana i skogsmiljö 
för barn. Här kan barn utmana sig själva eller vandra i att klättra, hoppa, 
balansera, åka linbana och öva på sina motoriska färdigheter på ett lekfullt 
sätt. Kottebanor finns överallt runt om i Sverige och man kan googla för att 
få inspiration. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-11. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 28  Dnr 2024:470 

Medborgarförslag- Marknadsför Jokkmokk 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att vi måste marknadsföra Jokkmokk bättre. Det 
verkar inte som att alla förstår de stora fördelarna att bo och leva i en 
mindre ort. Korta reklamfilmer som kan delas i sociala medier, som visar 
hur snabbt du tar dig till förskolan, hur du kan springa in på affären och 
handla utan att behöva stå i kö, inga bilköer eller trafikljus. Du är i naturen, 
du behöver inte söka upp naturen 
 
Med mer marknadsföring i sociala medier kan vi få hit tandläkare, läkare 
och vårdpersonal som vi nu vet att vi behöver för att få behålla jour och 
OBS-avdelning. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-11. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 29  Dnr 2024:460 

Medborgarförslag- Upprustning av Storknabben 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att Jokkmokk behöver Storknabben. Kan man inte 
ha ett café där så kan det ändå bli ett utflyktsmål och en utställningslokal 
för enklare utställningar. Och ett snyggt staket där man kan sätta 
kärlekslås. 
 
Storknabben ligger strategiskt bra som utflyktsmål. Man kan promenera 
dit, man kan cykla och man kan åka bil, men det har blivit förfallet och 
igenvuxet. Det har varit ett givet utflyktsmål både för turister och 
kommuninvånare i alla tider. Här har vi fikat, grillat och tittat på 
midnattssolen. Vi vill att det återigen ska bli ett attraktivt utflyktsmål. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-11. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 30 Dnr 2024:480  

Interpellation- Motionssvar gällande odlingslotter i Jokkmokk 
och Vuollerim 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Ann Enberg (S). 
 

Interpellationen är ställd till kommunalråden Henrik Blind (MP) och Roland 
Boman (FJK). 
 
En motion skickades in och behandlades 2022-11-28, § 156 i 
kommunstyrelsen beslutet vart följande: 
 
att ställa sig positiv till att upplåta mark till föreningar som vill anordna 
odlingslotter eller placera bikupor i Vuollerim, samt  
att avslå motionen när det gäller förslaget för kommunalt 
iordningsställande av odlingslotter och uppställningsplatser för bikupor. 
 
Undertecknad reserverade sig mot beslutet. 
 
Vid kommunfullmäktige 2022-12-12 § 78 beslutade fullmäktige: 
 
att återremittera ärendet för att undersöka behovet av odlingslotter i 
Vuollerim och var det i sådana fall det kan vara lämpligt att anordna dessa, 
reglerna för Vuollerim och Jokkmokk bör också jämställas. 
 
Ingenting har hänt i ärendet, ser ingenstans att frågan har ställts till 
Vuollerimborna om behov finns. 
 
Hör att de som hyr odlingslotter på Nyborg i Jokkmokk kallades till ett möte 
under hösten, där dom fick information att Jokkmokks kommun säger upp 
avtalen med förhyrarna av odlingslotterna, under mötets gång får 
Jokkmokks kommuns tjänstemän som deltog i mötet veta att förhyrarna 
redan förberett sina platser för odling sommaren 2024 vilket kostat pengar 
för förhyrarna, i och med detta skulle frågan tas tillbaka till kommunen.  
 
Vad jag vet har det inte varit något nytt möte. 
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 § 30- fortsättning 
 
Intresset för odling har ökat de senaste åren Piteå handel och trädgård sa 
att förra året ökade försäljningen av fröer med ca 40%. 
 
Studiefrämjandet skriver - intresset ökar för självhushållning och ätbar 
odling, ofta med ekologiska förtecken. Bra för plånboken, hälsan och 
smaklökarna. 
 
Ett stort antal TV program finns med odling av sommarblommor, 
grönsaker, instagram, facebook, poddar svämmar över sociala medier inte 
undra på att intresse skapas vilket är positivt. 
 
Även i vår kommun finns ett stort intresse för odling Midnattssolens 
trädgårdsvänner arrangerade en föreläsning Vinterodling med Erica 
Rosendahl känd profil på instagram där deltog 40 personer så intresse 
finns. Nästa vecka arrangeras föreläsning om potatis, vi har flera lokala 
potatissorter i vår kommun som bör uppmärksammas. 
 
Mina frågor är  
 
- Varför skulle odlingslotterna sägas upp? 

 
- Vilka kostnader har Jokkmokks kommun för odlingslotterna? Vad jag 

fått fram är att kommunen sätter i gång vattnet och ska köra bort 
trädgårdsavfall (vilket inte har fungerat så bra) i övrigt sköter förhyrarna 
själva sina lotter. I svaret på min motion hänvisade tjänstemannen till 
kostnader för odlingslotterna, men ännu har jag inte sett vilka 
kostnader som kommunen har. 

 
- Senast frågan var upp i juni 2023 och fortfarande har inget hänt, nu har 

snart ännu en odlingssäsong passerat, vad beror detta på? 
 

- Jokkmokks kommun bör utbilda ansvariga tjänstemän i trädgårdsodling 
på vår breddgrad, när kommer det att ske? 

 
- Varför dröjer det och varför får man inga svar på frågor som handlar om 

trädgård och odling i kommunen, är det ointresse/okunskap eller är det 
något annat som bromsat utvecklingen av trädgård och odling i vår 
kommun. 

 
- Intresset för odling har ökat de senaste åren, vad har Jokkmokks 

kommun gjort för att främja det intresset? 
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§ 30- fortsättning 
 
Som jag skrev i tidigare motion kan det inte vara förbehållet villaägare att 
odla, även personer som bor i lägenhet ska ha möjlighet att odla och ha 
bikupor. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det har initierats en diskussion med odlarna i Jokkmokk att bilda en 
förening som ska handha odlingslotterna. Det är ju något som kan tyckas 
borde ha gjorts från första början. Där är kallat till ett möte 26 april.   
 
Som varje år sänds en intresseanmälan angående odlingslotterna ut varje 
år. I år gick den ut i mars månad.  
 
Målsättningen är att där kommunen upplåter och kommer att upplåta 
mark för odlingslotter ska det även finnas en förening som har ansvaret.  
 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-04-19. 
Interpellation från Ann Enberg (S) inkommen 2024-04-12. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Ann Enberg (S) ställer sin interpellation. 

Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen. 

 I debatten i övrigt yttrar sig Asbjörn Thunborg (M) och Viktor Segerström 
(V). 
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§ 31 Dnr 2024:235 

Interpellation- Leasing av bilar för kommunens räkning 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
 att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
 
Vid kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets möte den 12 februari 
så beslutades om att teckna avtal angående leasing av bilar för kommunens 
räkning för en period av 4 år. 
 
Undertecknad vill härmed få en full redogörelse inför kommunfullmäktige 
gällande detta avtal och den fulla ekonomiska kostnaden för kommunen 
som detta avtal innebär. 
 
Kommunen bör vara transparanta med beslut fattade av 
kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Kommunen har tagit beslut om att teckna avtal för leasingbilar som gäller 
tiden 2024-11-01 till 2028-10-31. Det innefattar främst bilar till 
hemtjänsten men finns i de flesta av kommunens förvaltningar.  
 
Anbud och avtal inom offentlig förvaltning är styrt av de regelverk som 
gäller för upphandling i offentlig verksamhet. Kostnaderna för leasingavtal 
har stigit rejält de senaste åren pga. av inflation och allmänt höjt 
kostnadsläge.  
 
För det nya avtalet betalar Jokkmokks kommun 3 722 652 kronor/år.  
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§ 31- fortsättning 
 
Ärendets beredning 

 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-04-19. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-02-13. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 

Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen.  

I debatten i övrigt yttrar sig Henrik Blind (MP). 
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 § 32 Dnr 2013:954  
 
Förslag till förändring av riktlinjerna för 
resultatutjämningsreserven 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att revidera riktlinjerna för resultatutjämningsreserven, där följande 
punkter tas bort:  
• Disposition kan göras två år i rad 
• Maximalt 70 % av RUR får nyttjas ett enskilt år 

 __________ 
  
 Reservationer 
 

Asbjörn Thunborg (M) reserverar sig mot beslutet till förmån till eget 
yrkande. 

  
Ärendet  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2013-12-16, § 81, att införa en 
resultatutjämningsreserv (RUR) för att kunna täcka underskott i en 
konjunkturnedgång. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-13, 62, att anta riktlinjer för 
resultatutjämningsreserven. 
 
Ett behov att revidera den har uppstått. 
 
Beslut fattades samtidigt om att maximera RUR till 20 
miljoner kronor. Enligt lagens förarbeten bör hanteringen av reserven 
framgå av riktlinjerna för god ekonomisk hushållning. De lokala riktlinjerna 
bör innehålla regler för avsättning, uttag samt reservens maximala storlek. 
 
De lokala riktlinjerna rekommenderas uppdateras av kommunfullmäktige 
rörande punkterna: 
• Disposition kan göras två år i rad 
• Maximalt 70 % av RUR får nyttjas ett enskilt år 

 
Dessa föreslås strykas, vilket ger kommunfullmäktige möjlighet att använda 
hela resultatutjämningsreserven under ett enskilt år alternativt använda 
den under flera år. 
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 § 32- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 
  

Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 33. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2017-10-13, § 62. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2013-12-16, § 81. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Asbjörn Thunborg (M) yrkar på avslag på förslaget till revidering för att 
vårat finansiella ramverk bevaras och att det inte uppstår ett prejudikat där 
kommunens finanser riskeras. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda yrkande mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
Akten 
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 § 33 Dnr 2024:261 
 
Årsredovisningen och bokslut för 2023 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att använda medel om 9 558 tkr från resultatutjämningsreserven, 
 

 att kvarstående resultat blir 0 kr, samt 
 
 att efter dessa åtgärder godkänna 2023 års bokslut och årsredovisning  

__________ 
 

Ärendet  
 
Bokslutet är klart och årsredovisningen håller på att sammanställas. Jokkmokks 
kommun redovisar ett negativt resultat om – 8 811 tkr får 2023 varvid följande 
orsaker varit bidragande till den negativa resultatutvecklingen: 
 

1. Pensionskostnadsökning om 14 864 tkr 
2. Kostnader för inhyrd personal om 16 394 tkr 

 
Målet om god ekonomisk hushållning anses ej vara uppfyllt för 2023. 
 
Budgetföljsamhet styrelse och nämnder (Tkr) 

Styrelse och nämnder 2023 2022 2021 2020 2019 
Kommunstyrelsen -6 567 -2 888 7 389 4 451 1 154 
Barn- och utbildningsnämnden -4 049 -242 -602 -524 -3 728 
Socialnämnden -23 431 -3 990 -11 241 -9 566 -7 552 
Samhällsbyggarnämnden -241 -302 97 -4 877 
Kultur- och fritidsnämnden 943 -768 2 455 1 716 545 
Summa styrelse och nämnder -33 345 -8 190 -1 902 -3 927 -8 704 

 
Balanskravsresultat och resultatutjämningsreserv 

 
Kommunens resultat för 2023 års verksamhet efter balanskravsutredning 
uppgår till – 9 558 tkr. Kommunstyrelsen rekommenderar således 
kommunfullmäktige att använda medel från resultatutjämningsreserven 
för att uppnå ett balanskravsresultat om 0 för 2023 års verksamhet. 
Resultatutjämningsreserven uppgår till 20 miljoner innan beloppet för 2023 
har reserverats. 

Protokoll KF 20240422
(Signerat, SHA-256 8768D17B2760BDF32481D8E28799C2C28ED265C128E509750835A02C4C07FA56)

Sida 25 av 42



                                                                                                                            Sida 26 av 41  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-04-22 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

§ 33- fortsättning 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige besluta: 
 
Att för egen del att godkänna värderegleringarna och avskrivningarna. 
 
Att använda medel om 9 558 tkr från resultatutjämningsreserven. 
 
Att kvarstående resultat blir 0 kr. 
 
Att efter dessa åtgärder godkänna 2023 års bokslut och årsredovisning.  
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-03-25, § 34, att godkänna 
värderegleringarna och avskrivningarna. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 34. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2024-03-25. 
Årsredovisningen för 2023. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-03-11, § 28. 
Bokslut för 2023. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Akten 
Ekonomichef Axel Landström 
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§ 34 Dnr 2024:517  
      

Revisionsberättelse samt prövning av frågan om ansvarsfrihet 
för år 2023 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att med stöd av revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna 
samt enskilda förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2023, samt 
 
att i övrigt lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 
 
Kommunrevisorerna har inkommit med revisionsberättelse för år 2023.  
 
Revisorerna har granskat kommunstyrelsen och övriga nämnders 
verksamhet, inklusive den för länets kommuners gemensamma e-
nämnden, och genom utsedda lekmannarevisorer verksamheten i 
kommunens företag. Granskningen har genomförts i enlighet med 
kommunallagen, god revisionssed i kommunal verksamhet, samt 
kommunens revisionsreglemente.  
 
Revisorerna bedömer: 
 
Att kommunstyrelse och nämnder inte helt har bedrivit verksamheten på 
ett ändamålsenligt sätt. Samhällsbyggnadsnämnden och Norrbottens e-
nämnd har i hög grad nått sina verksamhetsmål. 
 
Att socialnämnden ej har bedrivit verksamheten på ett från ekonomiskt 
synpunkt tillfredsställande sätt. Nämnden redovisar ett underskott på -
23 434 tkr. 
 
Att kommunstyrelsen och nämnderna inte helt har bedrivit verksamheten 
på ett från ekonomiskt synpunkt tillfredställande sätt. Endast kultur- och 
fritidsnämnden samt Norrbottens e-nämnd har bedrivit verksamheten 
inom tilldelad budgetram 
 
Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
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§ 34- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsens och socialnämndens interna kontroll inte helt har 
varit tillräcklig. Fördjupade granskningar visar på att styrelsens interna 
kontroll behöver stärkas i dessa avseende. 
 
Att övriga nämnders interna kontroll i allt väsentligt har varit tillräcklig med 
undantag från överförmyndarnämnden där den interna kontrollen ej 
bedöms ha varit tillräcklig. 
 
Att resultatet enligt årsredovisningen är delvis förenligt med finansiella mål 
och verksamhetsmål som kommunfullmäktige uppställt. 
 
Kommunens när efter ianspråktagande av resultatutjämningsreserven ett 
positivt balanskravsresultat. 

 
Revisorerna tillstyrker: 

 
Att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunstyrelse och 
nämnder samt de enskilda förtroendevalda i dessa organ. 
 
Att kommunfullmäktige godkänner kommunens årsredovisning för 2023. 
 
Enligt Kommunallagens 5 Kap, 25a §, så krävs det att kommunfullmäktige 
ska motivera beslutet om att bevilja eller vägra ansvarsfrihet om det inte är 
uppenbart obehövligt. 

 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning så är det kommunfullmäktiges 
presidium som bereder förslag till motivering för fullmäktiges 
ansvarsprövning. 

 
  Ärendet beredning 
 
 Revisionsberättelsen för 2023 daterad 2024-04-08. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Ordförande föreslår kommunfullmäktige att med stöd av 
revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna samt enskilda 
förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2023, samt att i övrigt 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
Kommunfullmäktige beslutar så. 
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§ 34- fortsättning 
 
Anmälan av jäv 
 
De ledamöter i kommunfullmäktige som även var ledamöter och ersättare i 
granskade styrelser och nämnder samt övriga organ under den tidsperiod 
som årsredovisningen gäller deltog inte i behandlingen av ärendet gällande 
frågan om ansvarsfrihet i de delar som dessa personer berörs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samtliga nämnder 
Revisorerna 
Akten 
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§ 35 Dnr 2024:306 
 
Förfrågan från Inlandsbanan AB om ägarna ställningstagande 
gällande försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att Jokkmokks kommun ställer sig bakom styrelsen för Inlandsbanan AB:s 
förslag om försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB. 
__________ 

 

Ärendet  
 
En skrivelse har inkommit från Inlandsbanan AB. 
 
Sedan en längre tid tillbaka har Inlandsbanan AB (IBAB) övervägt att sälja 
ett av sina dotterbolag Inlandståg (ITÅG). Bakgrunden till att IBAB kommit 
till slutsatsen att sälja ITÅG är bolagets litenhet gällande resurser i form av 
ledning och tillgång på fordon. En viktig parameter för Inlandsbanans 
utveckling är att det finns en tågoperatör som är engagerad, tillgänglig och 
har tillräckliga resurser för att utveckla trafik och verkstadsrörelse i 
Östersund. 
 
IBAB har funnit en lämplig köpare som har kompetens, engagemang och en 
vilja att bedriva verksamhet på Inlandsbanan och i ITÅG:s verkstad i 
Östersund. Det är järnvägsföretaget Tågåkeriet i Bergslagen AB (TÅGAB). 
 
IBAB har inför försäljningen genomfört ett antal riskanalyser i syfte att 
säkerställa att IBAB:s verksamhet kan fortsätta på ett säkert och långsiktigt 
vis även efter en försäljning av ITÅG. IBAB har även tecknat långsiktiga avtal 
med ITÅG för att säkerställa drift av Destination Inlandsbanan AB:s (DIAB) 
persontrafik, underhåll av IBAB:s persontrafiksfordon samt hyresavtal för 
de lokaler ITÅG hyr av IBAB för sin verkstadsrörelse i Östersund. 
 
Enligt IBAB:s bolagsordning skall ägarkommunerna beredas möjlighet att 
yttra sig innan beslut i verksamheten som är av principiell betydelse till 
exempel bildande eller avveckling av dotterbolag. 
 
Kommunchef Lars Eriksson har berett ärendet och föreslår att 
kommunfullmäktige beslutar: 
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§ 35- fortsättning 
 
Att Jokkmokks kommun ställer sig bakom styrelsen för Inlandsbanan AB:s 
förslag om försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB. 

 
 Ärendets beredning 
  
 Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 35. 
 Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2024-03-05. 
 Skrivelse från Inlandsbanan AB inkommen 2024-02-06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Inlandsbanan AB 
 Akten 
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 § 36 Dnr 2024:307 

Taxa för närvärme i Vuollerim 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att besluta att höja närvärmepriset i Vuollerim till 146 öre per kWh 
exklusive moms från och med 2024-06-01, samt 
 
 att ge kommunchef i uppdrag att se över föreningsbidragen för Vuollerims 
SK och Vuollerims Folketshusförening.  

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Jokkmokks kommun äger Vuollerim panncentral. Till anläggningen finns 
följande fastigheter anslutna. 
 

- Vuollerim Skola 
- Nygården 
- Rimhallen 
- Folkets Hus 
- Vattenfall 

 
I och med de stigande pelletspriserna så är ekonomin i anläggningen 
vikande och priserna behöver justeras för att erhålla kostnadstäckning. 
Anläggningen är i behov av reinvesteringar och en vinstmarginal är 
avgörande för att finansiera framtida åtgärder.  
 
Elpriserna har stigit kraftigt efter att ha varit extremt låga under Covid och 
kan förväntas öka i och i och med elintensiva etableringar. Prisjustering 
föreslås baseras på ökningen av pelletspriset.  
 

- År 2017 så var priset per ton pellets 1808 kr och energipriset till kund 
98 öre per kWh exkl. moms. 

- Idag är energipriset ton pellets 2955 kr och energipriset till kund 98 
öre per kWh exkl. moms.  

 
Sedan 2017 så har pelletspriset således stigit med 63 % 

 
Kombinationen av att de uppvärmda ytorna minskar och stigande 
pelletspriser har medfört att ekonomin i panncentralen försämrats kraftigt.  
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§ 36- fortsättning 
 
2023 hade anläggningen ett negativt resultat på cirka 0,5 mkr trots att 
intäkterna till anläggningen var 879 tkr. 
 
Mot bakgrund av förändrade ekonomiska förutsättningar så föreslås priset 
för fjärrvärme i Vuollerim Justeras med 49 %. 

 
 Chef samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunfullmäktige besluta: 
 
- Att besluta att höja närvärmepriset i Vuollerim till 146 öre per kWh 

exklusive moms från och med 2024-06-01 
- Att ge kommunchef i uppdrag att säkerställa att föreningar 

kompenseras för att kunna hantera prishöjningarna. 
 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 36. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-02-05. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunchef Lars Eriksson 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Författningssamlingen 
Akten 
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§ 37 Dnr 2009:97 

Taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta den reviderade taxan för prövning och tillsyn inom miljöbalkens 
område samt att den ersätter nu gällande taxa antagen 2022-04-25, § 27. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Sedan taxan antogs har det kommit nya bestämmelser i 
avfallsförordningen (2020:614) som säger att den som har en förpackning 
som innehåller avfall ska se till att förpackningen skiljs från innehållet. Den 
lokala tillsynsmyndigheten får i det enskilda fallet ge den som producerar 
förpackningsavfall i en yrkesmässig verksamhet dispens från kravet att 
skilja förpackning från innehåll. 
 
Det är även anmälningspliktigt att bedriva verksamhet i vilken solarium 
upplåts till allmänheten, detta har uppdaterats i taxan.  
 
Timtaxan (timavgiften) är fastställd av Kommunfullmäktige 2019-02-18 § 
18 som gäller för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-03-21, § 17: 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att anta den reviderade taxan för prövning 
och tillsyn inom miljöbalkens område samt att den ersätter nu gällande 
taxa antagen 2022-04-25, § 27. 
 

 Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-03-21, § 17. 
Tjänsteskrivelse från miljöinspektör Hanna Stjerna daterad 2024-02-13. 
Förslag till reviderad taxa. 

 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Miljökontoret 
Författningssamlingen 
Akten 
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 § 38 Dnr 2023:125   

Redovisning partistöd 2023 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att godkänna inkomna redovisningar. 
 ____________ 
 

Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att redovisningar från SD och M kommit in till 
dagens möte. 

 
Ärendets beredning 
 
Inkomna redovisningar från SD och M. 
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§ 39  Dnr 2024:159  

Utbetalning av partistöd för 2024 
 

 Kommunfullmäktige beslutar  
 

att betala ut följande partistöd för 2024: 
SD:   33 000 kr 
M:   44 500 kr 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2023 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2024-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2024. Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd 
utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 

 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-02-
08. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 40  

  Avsägelse / valärenden 
   

Kommunfullmäktige beslutar   
 

att godkänna samtliga avsägelser, 
 

att välja Bengt-Åke Kuoljok (SV) som ny ledamot i samhällsbyggarnämnden 
efter Lars-Ivan Tuolja (SV), 
 
att välja Emma Holmberg (FJK) som ny ledamot i barn- och 
utbildningsnämnden efter Emma Wilhelmsson (FJK), 
 
att välja Sven Holmqvist (S) som ny ledamot i direktionen för Lapplands 
Kommunalförbund efter Mats Vennberg (S), 

 
att välja Thor Håkansson (V) som ny ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden efter Klas Bergman (V), 
 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Siv Enberg 
(V), 

 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Kerstin 
Hellgren Tobiasson (S), 

 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sonja Mörtsell (S), samt 

 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sivert Mässing (MP). 

  ________________  
 
  Ärendet  
 

Lars-Ivan Tuolja (SV) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 
samhällsbyggarnämnden. 
 
Emma Wilhelmsson (FJK) har avsagt sig uppdraget som ledamot i barn- och 
utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ledamot i 
direktionen för Lapplands Kommunalförbund efter Mats Vennberg (S). 
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 § 40- fortsättning 
 

Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Klas Bergman (V). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Siv Enberg (V). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Kerstin Hellgren Tobiasson (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sonja Mörtsell (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Lapplands Kommunalförbund 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndssekreterare Susanne Zackrisson 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 41 
 
  Anmälningsärenden 

 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 

  
1. Från länsstyrelsen 

 
-Förordnande av ny ledamot i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (S), 
Ann Enberg. 

 

-Förordnande av ny ersättare i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (S), 
Torbjörn Lindgren. 
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  § 42  Dnr 2024:518 
  

Uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks 
Hälsocentral 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta uttalandet.  

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

Henrik Blind (MP) och Roland Boman (FJK) har inkommit med förslag till 
uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks Hälsocentral. 
 
Jokkmokks kommun har fått information av Region Norrbotten att beslut 
är taget att stänga obs-avdelningen på Jokkmokks Hälsocentral under 
perioden juni, juli, augusti. Regionen kallar det en ”kontrollerad paus”. En 
konsekvens av detta blir att även jourverksamheten kan komma att stängas 
ned utanför kontorstid, eftersom obs-personalen är idag även 
jourpersonal.  
 
Beskedet har skakat om och rört upp känslor i hela vår kommun. Det 
påverkar tryggheten för den enskilde i behöv av vård, det påverkar 
näringslivet och det påverkar kommunens möjlighet att klara sitt 
kärnuppdrag.  
 
Det är en politisk fråga att garantera alla regionmedborgare en trygg och 
likvärdig hälso- och sjukvård. För Jokkmokks kommuns del är detta en 
politisk fråga vad gäller hälso- och sjukvård i vår kommun. Det är också en 
regional utvecklingspolitisk fråga där Jokkmokk sätts på undantag.  
 
Vi uppskattar den dialog som förs mellan kommun och region även om det 
hittills inte lett till ett positivt beslut för Jokkmokk. Den dialogen vill vi ska 
fortsätta.  
 
Jokkmokks kommunfullmäktige uppmanar Region Norrbotten att ompröva 
sitt beslut om en ”kontrollerad paus”. Vi vill se att obs-avdelningen och 
jouren på Jokkmokks Hälsocentral ska var fortsatt öppen under sommaren.  
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§ 42- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande från Roland Boman (FJK) och Henrik Blind (MP) 
inkommen 2024-04-22. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) läser upp förslaget till uttalande och föreslår att det 
antas.  
 
Birgit Meier Thunborg (M) förklarar att hon ställer sig bakom uttalandet. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan anta uttalandet och finner 
att kommunfullmäktige enhälligt beslutat så. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Region Norrbotten 
Akten 
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Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset, Jokkmokk, kl. 11:00-13:40 


Ajourneringar: 11.55-13.00  


Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
ersättare:   
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Ann Enberg (S) 
                                             Roland Boman (FJK)           
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 


Henrik Blind (MP)  
                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP) 
                                             Sivert Mässing (MP) 


Birgit Meier Thunborg (M), deltar §§ 
33-42 


         Asbjörn Thunborg (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  
         Viktor Segerström (V) 


 Jéremy L´helguen (V) 
         Karin Vannar (SV) 
         Lars-Ivan Tuolja (SV) 
 


  
 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 


Axel Landström, ekonomichef, § 33 
 


 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast tisdagen 30 april 2024 
 
Paragrafer:  17 - 42 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 


ANSLAG / BEVIS 


Organ:  Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum: 2024-04-22 


Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2024-04-30  nedtagande:  2024-05-22 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
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Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 17 
Val av justerare 
 
§ 18 
Godkännande av föredragningslistan  


 
§ 19  Dnr 2024:259  
Medborgarförslag- Bussresor under sommarlov till barn som bor i byarna 
 
§ 20 Dnr 2024:427 
Medborgarförslag- Gratis buss till barn- och ungdomar under sommaren 
 
§ 21 Dnr 2024:478 
Medborgarförslag- Lokaler på Folkets Hus 
 
§ 22 Dnr 2024:477 
Medborgarförslag- Utveckla Talvatisområdet 
 
§ 23 Dnr 2024:476 
Medborgarförslag- Elsparkcyklar 
 
§ 24 Dnr 2024:456 
Medborgarförslag- Fatjas- och Järtasjöns badstränder 
 
§ 25 Dnr 2024:486 
Medborgarförslag- Fler hundlatriner på Jokkmokks gångbanor och vägar 
 
§ 26 Dnr 2024:487 
Medborgarförslag- Jokkmokksappen 
 
§ 27 Dnr 2024:462 
Medborgarförslag- Kottebana 
 
§ 28 Dnr 2024:470 
Medborgarförslag- Marknadsför Jokkmokk 
 
§ 29 Dnr 2024:460 
Medborgarförslag- Upprustning av Storknabben 
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§ 30  Dnr 2024:480 
Interpellation – Motionssvar gällande odlingslotter i Jokkmokk och 
Vuollerim 
 
§ 31  Dnr 2024:235 
Interpellation – Leasing av bilar för kommunens räkning 


 
§ 32  Dnr 2013:954  


  Förslag till förändring av riktlinjerna för resultatutjämningsreserven 
 


§ 33  Dnr 2024:261 
  Årsredovisning och bokslut för 2023 
 
  § 34   Dnr 2024:517 


Revisionsberättelsen samt prövning av frågan om ansvarsfrihet för år 
2023 


 
§ 35  Dnr 2024:306 
Förfrågan från Inlandsbanan AB om ägarnas ställningstagande gällande 
försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB 
 
§ 36  Dnr 2024:307 


  Taxan för närvärme i Vuollerim 
 


§ 37  Dnr 2009:97 
  Taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område 
 


§ 38  Dnr 2023:125  
  Redovisning av partistöd för 2023 
 


§ 39  Dnr 2024:159  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2024 


 
 § 40   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 41 
 Anmälningsärenden 
 
 § 42  Dnr 2024:518 


Uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks Hälsocentral 
 


 







                                                                                                                            Sida 5 av 41  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-04-22 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


§ 17 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
tisdagen den 30 april 2024. 
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 § 18 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslaget tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Roland Boman (FJK) föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
- Uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks 
Hälsocentral (§ 42). 
 
Ordförande meddelar att en fråga till allmänhetens frågestund har 
inkommit och undrar om frågeställaren Annsofi Lehman är på plats för att 
ställa den.  
 
Ordförande konstaterar att frågeställaren ej är på plats och att frågan 
därmed utgår. 
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 § 19  Dnr 2024:259 


Medborgarförslag – Bussresor under sommarlov till barn som 
bor i byarna 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Victoria Harnesk. 
 
Förslagsställaren föreslår att barn från sjätteklass som bor i byarna i 
Jokkmokks kommun får 3-5 bussresor tur och retur till Jokkmokk att nyttja 
vid valfria tillfällen under varje sommarlov. Det bästa vore ett busskort som 
gäller hela lovet, det är ju ändå tio veckor långt. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Victoria Harnesk inkommen 2024-02-29. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 20  Dnr 2024:427 


Medborgarförslag- Gratis buss till barn- och ungdomar under 
sommaren 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sabina Preschel. 
 
Förslagsställaren föreslår att kommunen inför gratis bussresor för alla barn 
och ungdomar under sommaren. Detta för att det ger barn och ungdomar 
frihet och möjliggör på lika villkor för alla kommunens unga att delta i 
aktiviteter, träffa kompisar och få en meningsfull fritid. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sabina Preschel inkommen 2024-04-08. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 21  Dnr 2024:478 


  Medborgarförslag- Lokaler på Folkets Hus 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att det är tråkigt att se Folkets Hus i Jokkmokk står 
mestadels tomt. Här finns stora lokaler och möjlighet till liv och rörelse. Här 
kunde turistbyrån vara, för vi tycker att det är dumt att ha det i 
kommunhuset och här kunde turistbyrån driva ett sommarcafé. Vi tycker 
också att det finns plats för en utställning om tex Messaure. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-12. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 22  Dnr 2024:477 


  Medborgarförslag- Utveckla Talvatisområdet 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att man kan göra så mycket mer i området runt 
Talvatis. 
 
Grillplatser, bänkar och bryggor har blivit mycket slitna, vi vill att turister 
och kommuninvånare ska tycka att det känns nytt och fräscht. Vi vill att 
man känner att Jokkmokk tar hand om och månar om området. Skylta med 
snygga träskyltar för badstrand, grillplats, plantering av fisk och 
fisketävling, hyr ut trampbåtar/pedalbåtar. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-12. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 







                                                                                                                            Sida 11 av 41  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-04-22 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 23  Dnr 2024:476 


  Medborgarförslag- Elsparkcyklar 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att Jokkmokks kommun ska köpa in 10-15 
elsparkcyklar för uthyrning. Att via en app i din telefon hyra en elscooter 
eller elcykel har blivit ett sommarnöje i hela Sverige. Aktiviteten andas 
semester och frihet. Nu vill vi att turister och invånare ska kunna göra det 
även i Jokkmokk. Vi vill att Jokkmokks ska vara ett modernt och roligt 
turistmål.  


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-12. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 24  Dnr 2024:456 


  Medborgarförslag- Fatjas- och Järtasjöns badstränder 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna vill att de gamla badstränderna vid Fatjas- och Järtasjön 
återställs till det skick de var förr i tiden. 
 
De gamla badstränderna där man badat och grillat sen många generationer 
tillbaka har helt och hållet vuxit igen och nästan försvunnit. Hit gjordes 
cykelutflykter med skolan och man tältade. Vi vill att det rensas upp, att 
man tar bort vass och gör nya grillplatser så att alla kan fortsätta njut av 
dessa fantastiska platser, nu och i framtiden. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-09. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 25  Dnr 2024:486 


Medborgarförslag- Fler hundlatriner på Jokkmokks gångbanor 
och vägar 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna vill att fler hundlatriner sätts upp runt om i Jokkmokks 
samhälle. 
 
Det är fortfarande för mycket hundbajs på Jokkmokks gångbanor och 
vägar. Vi tror att lite av det går att få bukt med om vi sätter upp fler 
hundlatriner och gratis hundbajspåsar. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-16. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 26  Dnr 2024:486 


Medborgarförslag- Jokkmokksappen 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna vill att det ska finnas en Jokkmokksapp där man samlar 
allt för semesterfirare: Restauranger, affärer, event, muséer, utflyktsmål, 
grillplatser, badplatser, fiskevatten och andra vackra och intressanta 
platser och vägbeskrivning till dessa. 
 
Vi vill att besökare och invånare lätt ska se vad som finns att göra i 
Jokkmokks kommun och vad som är värt att besöka. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-16. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 27  Dnr 2024:462 


Medborgarförslag- Kottebana 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att Jokkmokks barn behöver en kottebana. 
 
En kottebana är en skogsinspirerad spännande äventyrsbana i skogsmiljö 
för barn. Här kan barn utmana sig själva eller vandra i att klättra, hoppa, 
balansera, åka linbana och öva på sina motoriska färdigheter på ett lekfullt 
sätt. Kottebanor finns överallt runt om i Sverige och man kan googla för att 
få inspiration. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-11. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 28  Dnr 2024:470 


Medborgarförslag- Marknadsför Jokkmokk 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att vi måste marknadsföra Jokkmokk bättre. Det 
verkar inte som att alla förstår de stora fördelarna att bo och leva i en 
mindre ort. Korta reklamfilmer som kan delas i sociala medier, som visar 
hur snabbt du tar dig till förskolan, hur du kan springa in på affären och 
handla utan att behöva stå i kö, inga bilköer eller trafikljus. Du är i naturen, 
du behöver inte söka upp naturen 
 
Med mer marknadsföring i sociala medier kan vi få hit tandläkare, läkare 
och vårdpersonal som vi nu vet att vi behöver för att få behålla jour och 
OBS-avdelning. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-11. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 29  Dnr 2024:460 


Medborgarförslag- Upprustning av Storknabben 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Förslagsställarna tycker att Jokkmokk behöver Storknabben. Kan man inte 
ha ett café där så kan det ändå bli ett utflyktsmål och en utställningslokal 
för enklare utställningar. Och ett snyggt staket där man kan sätta 
kärlekslås. 
 
Storknabben ligger strategiskt bra som utflyktsmål. Man kan promenera 
dit, man kan cykla och man kan åka bil, men det har blivit förfallet och 
igenvuxet. Det har varit ett givet utflyktsmål både för turister och 
kommuninvånare i alla tider. Här har vi fikat, grillat och tittat på 
midnattssolen. Vi vill att det återigen ska bli ett attraktivt utflyktsmål. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-11. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 30 Dnr 2024:480  


Interpellation- Motionssvar gällande odlingslotter i Jokkmokk 
och Vuollerim 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Ann Enberg (S). 
 


Interpellationen är ställd till kommunalråden Henrik Blind (MP) och Roland 
Boman (FJK). 
 
En motion skickades in och behandlades 2022-11-28, § 156 i 
kommunstyrelsen beslutet vart följande: 
 
att ställa sig positiv till att upplåta mark till föreningar som vill anordna 
odlingslotter eller placera bikupor i Vuollerim, samt  
att avslå motionen när det gäller förslaget för kommunalt 
iordningsställande av odlingslotter och uppställningsplatser för bikupor. 
 
Undertecknad reserverade sig mot beslutet. 
 
Vid kommunfullmäktige 2022-12-12 § 78 beslutade fullmäktige: 
 
att återremittera ärendet för att undersöka behovet av odlingslotter i 
Vuollerim och var det i sådana fall det kan vara lämpligt att anordna dessa, 
reglerna för Vuollerim och Jokkmokk bör också jämställas. 
 
Ingenting har hänt i ärendet, ser ingenstans att frågan har ställts till 
Vuollerimborna om behov finns. 
 
Hör att de som hyr odlingslotter på Nyborg i Jokkmokk kallades till ett möte 
under hösten, där dom fick information att Jokkmokks kommun säger upp 
avtalen med förhyrarna av odlingslotterna, under mötets gång får 
Jokkmokks kommuns tjänstemän som deltog i mötet veta att förhyrarna 
redan förberett sina platser för odling sommaren 2024 vilket kostat pengar 
för förhyrarna, i och med detta skulle frågan tas tillbaka till kommunen.  
 
Vad jag vet har det inte varit något nytt möte. 
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 § 30- fortsättning 
 
Intresset för odling har ökat de senaste åren Piteå handel och trädgård sa 
att förra året ökade försäljningen av fröer med ca 40%. 
 
Studiefrämjandet skriver - intresset ökar för självhushållning och ätbar 
odling, ofta med ekologiska förtecken. Bra för plånboken, hälsan och 
smaklökarna. 
 
Ett stort antal TV program finns med odling av sommarblommor, 
grönsaker, instagram, facebook, poddar svämmar över sociala medier inte 
undra på att intresse skapas vilket är positivt. 
 
Även i vår kommun finns ett stort intresse för odling Midnattssolens 
trädgårdsvänner arrangerade en föreläsning Vinterodling med Erica 
Rosendahl känd profil på instagram där deltog 40 personer så intresse 
finns. Nästa vecka arrangeras föreläsning om potatis, vi har flera lokala 
potatissorter i vår kommun som bör uppmärksammas. 
 
Mina frågor är  
 
- Varför skulle odlingslotterna sägas upp? 


 
- Vilka kostnader har Jokkmokks kommun för odlingslotterna? Vad jag 


fått fram är att kommunen sätter i gång vattnet och ska köra bort 
trädgårdsavfall (vilket inte har fungerat så bra) i övrigt sköter förhyrarna 
själva sina lotter. I svaret på min motion hänvisade tjänstemannen till 
kostnader för odlingslotterna, men ännu har jag inte sett vilka 
kostnader som kommunen har. 


 
- Senast frågan var upp i juni 2023 och fortfarande har inget hänt, nu har 


snart ännu en odlingssäsong passerat, vad beror detta på? 
 


- Jokkmokks kommun bör utbilda ansvariga tjänstemän i trädgårdsodling 
på vår breddgrad, när kommer det att ske? 


 
- Varför dröjer det och varför får man inga svar på frågor som handlar om 


trädgård och odling i kommunen, är det ointresse/okunskap eller är det 
något annat som bromsat utvecklingen av trädgård och odling i vår 
kommun. 


 
- Intresset för odling har ökat de senaste åren, vad har Jokkmokks 


kommun gjort för att främja det intresset? 
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§ 30- fortsättning 
 
Som jag skrev i tidigare motion kan det inte vara förbehållet villaägare att 
odla, även personer som bor i lägenhet ska ha möjlighet att odla och ha 
bikupor. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det har initierats en diskussion med odlarna i Jokkmokk att bilda en 
förening som ska handha odlingslotterna. Det är ju något som kan tyckas 
borde ha gjorts från första början. Där är kallat till ett möte 26 april.   
 
Som varje år sänds en intresseanmälan angående odlingslotterna ut varje 
år. I år gick den ut i mars månad.  
 
Målsättningen är att där kommunen upplåter och kommer att upplåta 
mark för odlingslotter ska det även finnas en förening som har ansvaret.  
 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-04-19. 
Interpellation från Ann Enberg (S) inkommen 2024-04-12. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Ann Enberg (S) ställer sin interpellation. 


Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen. 


 I debatten i övrigt yttrar sig Asbjörn Thunborg (M) och Viktor Segerström 
(V). 
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§ 31 Dnr 2024:235 


Interpellation- Leasing av bilar för kommunens räkning 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
 att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
 
Vid kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets möte den 12 februari 
så beslutades om att teckna avtal angående leasing av bilar för kommunens 
räkning för en period av 4 år. 
 
Undertecknad vill härmed få en full redogörelse inför kommunfullmäktige 
gällande detta avtal och den fulla ekonomiska kostnaden för kommunen 
som detta avtal innebär. 
 
Kommunen bör vara transparanta med beslut fattade av 
kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Kommunen har tagit beslut om att teckna avtal för leasingbilar som gäller 
tiden 2024-11-01 till 2028-10-31. Det innefattar främst bilar till 
hemtjänsten men finns i de flesta av kommunens förvaltningar.  
 
Anbud och avtal inom offentlig förvaltning är styrt av de regelverk som 
gäller för upphandling i offentlig verksamhet. Kostnaderna för leasingavtal 
har stigit rejält de senaste åren pga. av inflation och allmänt höjt 
kostnadsläge.  
 
För det nya avtalet betalar Jokkmokks kommun 3 722 652 kronor/år.  
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§ 31- fortsättning 
 
Ärendets beredning 


 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-04-19. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-02-13. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 


Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen.  


I debatten i övrigt yttrar sig Henrik Blind (MP). 
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 § 32 Dnr 2013:954  
 
Förslag till förändring av riktlinjerna för 
resultatutjämningsreserven 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att revidera riktlinjerna för resultatutjämningsreserven, där följande 
punkter tas bort:  
• Disposition kan göras två år i rad 
• Maximalt 70 % av RUR får nyttjas ett enskilt år 


 __________ 
  
 Reservationer 
 


Asbjörn Thunborg (M) reserverar sig mot beslutet till förmån till eget 
yrkande. 


  
Ärendet  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2013-12-16, § 81, att införa en 
resultatutjämningsreserv (RUR) för att kunna täcka underskott i en 
konjunkturnedgång. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-13, 62, att anta riktlinjer för 
resultatutjämningsreserven. 
 
Ett behov att revidera den har uppstått. 
 
Beslut fattades samtidigt om att maximera RUR till 20 
miljoner kronor. Enligt lagens förarbeten bör hanteringen av reserven 
framgå av riktlinjerna för god ekonomisk hushållning. De lokala riktlinjerna 
bör innehålla regler för avsättning, uttag samt reservens maximala storlek. 
 
De lokala riktlinjerna rekommenderas uppdateras av kommunfullmäktige 
rörande punkterna: 
• Disposition kan göras två år i rad 
• Maximalt 70 % av RUR får nyttjas ett enskilt år 


 
Dessa föreslås strykas, vilket ger kommunfullmäktige möjlighet att använda 
hela resultatutjämningsreserven under ett enskilt år alternativt använda 
den under flera år. 
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 § 32- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 
  


Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 33. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2017-10-13, § 62. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2013-12-16, § 81. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Asbjörn Thunborg (M) yrkar på avslag på förslaget till revidering för att 
vårat finansiella ramverk bevaras och att det inte uppstår ett prejudikat där 
kommunens finanser riskeras. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda yrkande mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
Akten 
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 § 33 Dnr 2024:261 
 
Årsredovisningen och bokslut för 2023 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att använda medel om 9 558 tkr från resultatutjämningsreserven, 
 


 att kvarstående resultat blir 0 kr, samt 
 
 att efter dessa åtgärder godkänna 2023 års bokslut och årsredovisning  


__________ 
 


Ärendet  
 
Bokslutet är klart och årsredovisningen håller på att sammanställas. Jokkmokks 
kommun redovisar ett negativt resultat om – 8 811 tkr får 2023 varvid följande 
orsaker varit bidragande till den negativa resultatutvecklingen: 
 


1. Pensionskostnadsökning om 14 864 tkr 
2. Kostnader för inhyrd personal om 16 394 tkr 


 
Målet om god ekonomisk hushållning anses ej vara uppfyllt för 2023. 
 
Budgetföljsamhet styrelse och nämnder (Tkr) 


Styrelse och nämnder 2023 2022 2021 2020 2019 
Kommunstyrelsen -6 567 -2 888 7 389 4 451 1 154 
Barn- och utbildningsnämnden -4 049 -242 -602 -524 -3 728 
Socialnämnden -23 431 -3 990 -11 241 -9 566 -7 552 
Samhällsbyggarnämnden -241 -302 97 -4 877 
Kultur- och fritidsnämnden 943 -768 2 455 1 716 545 
Summa styrelse och nämnder -33 345 -8 190 -1 902 -3 927 -8 704 


 
Balanskravsresultat och resultatutjämningsreserv 


 
Kommunens resultat för 2023 års verksamhet efter balanskravsutredning 
uppgår till – 9 558 tkr. Kommunstyrelsen rekommenderar således 
kommunfullmäktige att använda medel från resultatutjämningsreserven 
för att uppnå ett balanskravsresultat om 0 för 2023 års verksamhet. 
Resultatutjämningsreserven uppgår till 20 miljoner innan beloppet för 2023 
har reserverats. 
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§ 33- fortsättning 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige besluta: 
 
Att för egen del att godkänna värderegleringarna och avskrivningarna. 
 
Att använda medel om 9 558 tkr från resultatutjämningsreserven. 
 
Att kvarstående resultat blir 0 kr. 
 
Att efter dessa åtgärder godkänna 2023 års bokslut och årsredovisning.  
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-03-25, § 34, att godkänna 
värderegleringarna och avskrivningarna. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 34. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2024-03-25. 
Årsredovisningen för 2023. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-03-11, § 28. 
Bokslut för 2023. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Akten 
Ekonomichef Axel Landström 
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§ 34 Dnr 2024:517  
      


Revisionsberättelse samt prövning av frågan om ansvarsfrihet 
för år 2023 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att med stöd av revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna 
samt enskilda förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2023, samt 
 
att i övrigt lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 
 
Kommunrevisorerna har inkommit med revisionsberättelse för år 2023.  
 
Revisorerna har granskat kommunstyrelsen och övriga nämnders 
verksamhet, inklusive den för länets kommuners gemensamma e-
nämnden, och genom utsedda lekmannarevisorer verksamheten i 
kommunens företag. Granskningen har genomförts i enlighet med 
kommunallagen, god revisionssed i kommunal verksamhet, samt 
kommunens revisionsreglemente.  
 
Revisorerna bedömer: 
 
Att kommunstyrelse och nämnder inte helt har bedrivit verksamheten på 
ett ändamålsenligt sätt. Samhällsbyggnadsnämnden och Norrbottens e-
nämnd har i hög grad nått sina verksamhetsmål. 
 
Att socialnämnden ej har bedrivit verksamheten på ett från ekonomiskt 
synpunkt tillfredsställande sätt. Nämnden redovisar ett underskott på -
23 434 tkr. 
 
Att kommunstyrelsen och nämnderna inte helt har bedrivit verksamheten 
på ett från ekonomiskt synpunkt tillfredställande sätt. Endast kultur- och 
fritidsnämnden samt Norrbottens e-nämnd har bedrivit verksamheten 
inom tilldelad budgetram 
 
Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
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§ 34- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsens och socialnämndens interna kontroll inte helt har 
varit tillräcklig. Fördjupade granskningar visar på att styrelsens interna 
kontroll behöver stärkas i dessa avseende. 
 
Att övriga nämnders interna kontroll i allt väsentligt har varit tillräcklig med 
undantag från överförmyndarnämnden där den interna kontrollen ej 
bedöms ha varit tillräcklig. 
 
Att resultatet enligt årsredovisningen är delvis förenligt med finansiella mål 
och verksamhetsmål som kommunfullmäktige uppställt. 
 
Kommunens när efter ianspråktagande av resultatutjämningsreserven ett 
positivt balanskravsresultat. 


 
Revisorerna tillstyrker: 


 
Att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunstyrelse och 
nämnder samt de enskilda förtroendevalda i dessa organ. 
 
Att kommunfullmäktige godkänner kommunens årsredovisning för 2023. 
 
Enligt Kommunallagens 5 Kap, 25a §, så krävs det att kommunfullmäktige 
ska motivera beslutet om att bevilja eller vägra ansvarsfrihet om det inte är 
uppenbart obehövligt. 


 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning så är det kommunfullmäktiges 
presidium som bereder förslag till motivering för fullmäktiges 
ansvarsprövning. 


 
  Ärendet beredning 
 
 Revisionsberättelsen för 2023 daterad 2024-04-08. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ordförande föreslår kommunfullmäktige att med stöd av 
revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna samt enskilda 
förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2023, samt att i övrigt 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
Kommunfullmäktige beslutar så. 
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§ 34- fortsättning 
 
Anmälan av jäv 
 
De ledamöter i kommunfullmäktige som även var ledamöter och ersättare i 
granskade styrelser och nämnder samt övriga organ under den tidsperiod 
som årsredovisningen gäller deltog inte i behandlingen av ärendet gällande 
frågan om ansvarsfrihet i de delar som dessa personer berörs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samtliga nämnder 
Revisorerna 
Akten 
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§ 35 Dnr 2024:306 
 
Förfrågan från Inlandsbanan AB om ägarna ställningstagande 
gällande försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att Jokkmokks kommun ställer sig bakom styrelsen för Inlandsbanan AB:s 
förslag om försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB. 
__________ 


 


Ärendet  
 
En skrivelse har inkommit från Inlandsbanan AB. 
 
Sedan en längre tid tillbaka har Inlandsbanan AB (IBAB) övervägt att sälja 
ett av sina dotterbolag Inlandståg (ITÅG). Bakgrunden till att IBAB kommit 
till slutsatsen att sälja ITÅG är bolagets litenhet gällande resurser i form av 
ledning och tillgång på fordon. En viktig parameter för Inlandsbanans 
utveckling är att det finns en tågoperatör som är engagerad, tillgänglig och 
har tillräckliga resurser för att utveckla trafik och verkstadsrörelse i 
Östersund. 
 
IBAB har funnit en lämplig köpare som har kompetens, engagemang och en 
vilja att bedriva verksamhet på Inlandsbanan och i ITÅG:s verkstad i 
Östersund. Det är järnvägsföretaget Tågåkeriet i Bergslagen AB (TÅGAB). 
 
IBAB har inför försäljningen genomfört ett antal riskanalyser i syfte att 
säkerställa att IBAB:s verksamhet kan fortsätta på ett säkert och långsiktigt 
vis även efter en försäljning av ITÅG. IBAB har även tecknat långsiktiga avtal 
med ITÅG för att säkerställa drift av Destination Inlandsbanan AB:s (DIAB) 
persontrafik, underhåll av IBAB:s persontrafiksfordon samt hyresavtal för 
de lokaler ITÅG hyr av IBAB för sin verkstadsrörelse i Östersund. 
 
Enligt IBAB:s bolagsordning skall ägarkommunerna beredas möjlighet att 
yttra sig innan beslut i verksamheten som är av principiell betydelse till 
exempel bildande eller avveckling av dotterbolag. 
 
Kommunchef Lars Eriksson har berett ärendet och föreslår att 
kommunfullmäktige beslutar: 
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§ 35- fortsättning 
 
Att Jokkmokks kommun ställer sig bakom styrelsen för Inlandsbanan AB:s 
förslag om försäljning av dotterbolaget Inlandståg AB. 


 
 Ärendets beredning 
  
 Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 35. 
 Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2024-03-05. 
 Skrivelse från Inlandsbanan AB inkommen 2024-02-06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Inlandsbanan AB 
 Akten 
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 § 36 Dnr 2024:307 


Taxa för närvärme i Vuollerim 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att besluta att höja närvärmepriset i Vuollerim till 146 öre per kWh 
exklusive moms från och med 2024-06-01, samt 
 
 att ge kommunchef i uppdrag att se över föreningsbidragen för Vuollerims 
SK och Vuollerims Folketshusförening.  


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Jokkmokks kommun äger Vuollerim panncentral. Till anläggningen finns 
följande fastigheter anslutna. 
 


- Vuollerim Skola 
- Nygården 
- Rimhallen 
- Folkets Hus 
- Vattenfall 


 
I och med de stigande pelletspriserna så är ekonomin i anläggningen 
vikande och priserna behöver justeras för att erhålla kostnadstäckning. 
Anläggningen är i behov av reinvesteringar och en vinstmarginal är 
avgörande för att finansiera framtida åtgärder.  
 
Elpriserna har stigit kraftigt efter att ha varit extremt låga under Covid och 
kan förväntas öka i och i och med elintensiva etableringar. Prisjustering 
föreslås baseras på ökningen av pelletspriset.  
 


- År 2017 så var priset per ton pellets 1808 kr och energipriset till kund 
98 öre per kWh exkl. moms. 


- Idag är energipriset ton pellets 2955 kr och energipriset till kund 98 
öre per kWh exkl. moms.  


 
Sedan 2017 så har pelletspriset således stigit med 63 % 


 
Kombinationen av att de uppvärmda ytorna minskar och stigande 
pelletspriser har medfört att ekonomin i panncentralen försämrats kraftigt.  
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§ 36- fortsättning 
 
2023 hade anläggningen ett negativt resultat på cirka 0,5 mkr trots att 
intäkterna till anläggningen var 879 tkr. 
 
Mot bakgrund av förändrade ekonomiska förutsättningar så föreslås priset 
för fjärrvärme i Vuollerim Justeras med 49 %. 


 
 Chef samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunfullmäktige besluta: 
 
- Att besluta att höja närvärmepriset i Vuollerim till 146 öre per kWh 


exklusive moms från och med 2024-06-01 
- Att ge kommunchef i uppdrag att säkerställa att föreningar 


kompenseras för att kunna hantera prishöjningarna. 
 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-03-25, § 36. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-02-05. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunchef Lars Eriksson 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Författningssamlingen 
Akten 
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§ 37 Dnr 2009:97 


Taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta den reviderade taxan för prövning och tillsyn inom miljöbalkens 
område samt att den ersätter nu gällande taxa antagen 2022-04-25, § 27. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Sedan taxan antogs har det kommit nya bestämmelser i 
avfallsförordningen (2020:614) som säger att den som har en förpackning 
som innehåller avfall ska se till att förpackningen skiljs från innehållet. Den 
lokala tillsynsmyndigheten får i det enskilda fallet ge den som producerar 
förpackningsavfall i en yrkesmässig verksamhet dispens från kravet att 
skilja förpackning från innehåll. 
 
Det är även anmälningspliktigt att bedriva verksamhet i vilken solarium 
upplåts till allmänheten, detta har uppdaterats i taxan.  
 
Timtaxan (timavgiften) är fastställd av Kommunfullmäktige 2019-02-18 § 
18 som gäller för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-03-21, § 17: 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att anta den reviderade taxan för prövning 
och tillsyn inom miljöbalkens område samt att den ersätter nu gällande 
taxa antagen 2022-04-25, § 27. 
 


 Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-03-21, § 17. 
Tjänsteskrivelse från miljöinspektör Hanna Stjerna daterad 2024-02-13. 
Förslag till reviderad taxa. 


 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Miljökontoret 
Författningssamlingen 
Akten 
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 § 38 Dnr 2023:125   


Redovisning partistöd 2023 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att godkänna inkomna redovisningar. 
 ____________ 
 


Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att redovisningar från SD och M kommit in till 
dagens möte. 


 
Ärendets beredning 
 
Inkomna redovisningar från SD och M. 
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§ 39  Dnr 2024:159  


Utbetalning av partistöd för 2024 
 


 Kommunfullmäktige beslutar  
 


att betala ut följande partistöd för 2024: 
SD:   33 000 kr 
M:   44 500 kr 


 ____________ 
 


 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2023 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2024-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2024. Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd 
utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-02-
08. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 40  


  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att godkänna samtliga avsägelser, 
 


att välja Bengt-Åke Kuoljok (SV) som ny ledamot i samhällsbyggarnämnden 
efter Lars-Ivan Tuolja (SV), 
 
att välja Emma Holmberg (FJK) som ny ledamot i barn- och 
utbildningsnämnden efter Emma Wilhelmsson (FJK), 
 
att välja Sven Holmqvist (S) som ny ledamot i direktionen för Lapplands 
Kommunalförbund efter Mats Vennberg (S), 


 
att välja Thor Håkansson (V) som ny ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden efter Klas Bergman (V), 
 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Siv Enberg 
(V), 


 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Kerstin 
Hellgren Tobiasson (S), 


 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sonja Mörtsell (S), samt 


 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sivert Mässing (MP). 


  ________________  
 
  Ärendet  
 


Lars-Ivan Tuolja (SV) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 
samhällsbyggarnämnden. 
 
Emma Wilhelmsson (FJK) har avsagt sig uppdraget som ledamot i barn- och 
utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ledamot i 
direktionen för Lapplands Kommunalförbund efter Mats Vennberg (S). 
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 § 40- fortsättning 
 


Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Klas Bergman (V). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Siv Enberg (V). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Kerstin Hellgren Tobiasson (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sonja Mörtsell (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Lapplands Kommunalförbund 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndssekreterare Susanne Zackrisson 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 41 
 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 


  
1. Från länsstyrelsen 


 
-Förordnande av ny ledamot i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (S), 
Ann Enberg. 


 


-Förordnande av ny ersättare i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (S), 
Torbjörn Lindgren. 
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  § 42  Dnr 2024:518 
  


Uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks 
Hälsocentral 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta uttalandet.  


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Henrik Blind (MP) och Roland Boman (FJK) har inkommit med förslag till 
uttalande gällande OBS- och jourverksamheten på Jokkmokks Hälsocentral. 
 
Jokkmokks kommun har fått information av Region Norrbotten att beslut 
är taget att stänga obs-avdelningen på Jokkmokks Hälsocentral under 
perioden juni, juli, augusti. Regionen kallar det en ”kontrollerad paus”. En 
konsekvens av detta blir att även jourverksamheten kan komma att stängas 
ned utanför kontorstid, eftersom obs-personalen är idag även 
jourpersonal.  
 
Beskedet har skakat om och rört upp känslor i hela vår kommun. Det 
påverkar tryggheten för den enskilde i behöv av vård, det påverkar 
näringslivet och det påverkar kommunens möjlighet att klara sitt 
kärnuppdrag.  
 
Det är en politisk fråga att garantera alla regionmedborgare en trygg och 
likvärdig hälso- och sjukvård. För Jokkmokks kommuns del är detta en 
politisk fråga vad gäller hälso- och sjukvård i vår kommun. Det är också en 
regional utvecklingspolitisk fråga där Jokkmokk sätts på undantag.  
 
Vi uppskattar den dialog som förs mellan kommun och region även om det 
hittills inte lett till ett positivt beslut för Jokkmokk. Den dialogen vill vi ska 
fortsätta.  
 
Jokkmokks kommunfullmäktige uppmanar Region Norrbotten att ompröva 
sitt beslut om en ”kontrollerad paus”. Vi vill se att obs-avdelningen och 
jouren på Jokkmokks Hälsocentral ska var fortsatt öppen under sommaren.  
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§ 42- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande från Roland Boman (FJK) och Henrik Blind (MP) 
inkommen 2024-04-22. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) läser upp förslaget till uttalande och föreslår att det 
antas.  
 
Birgit Meier Thunborg (M) förklarar att hon ställer sig bakom uttalandet. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan anta uttalandet och finner 
att kommunfullmäktige enhälligt beslutat så. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Region Norrbotten 
Akten 
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